
9l;§]1i}dĘ 6&S§ft8Y
ę# fiórde

:rr]"łfrE cónr*
+.nl. 3*_?3_047 PROTOKOŁ 1\rV/2011

z obrad sesji Rady Gminy w Górnie odbyĘch w dniu 7 marca 20ll roku

w lokalu Urzędu Gminy w Górnie.

Sesję tozpoczęto o godz. 10.00 zakończono o godz.13.30,

r_isia obecności radnych na sesji w zńączeniu do protokofu.

W sesji ponadto udział wzięli:
1.Pan Przemysław Łysak - Wójt Gminy
Z.Pan Paweł Marwicki - Wicewojt Gminy
3.Pan Henryk Opaliński - Skarbnik Gminy
or az pozostali zapro szeni kierownicy re feratow,

Projekt porządku obrad sesji:

1.Otwarcie sesji i stwierdzenie jej wazności,

Z.Przyjęcie porządku obrad sesji.

3 .Przyjecie protokołu z poprzedniej sesji,

4.Podjęcie uchwał w następujących sprawach:

1/ utworzenia zespołu szkolno _ przedszkolnego w cedzynie,

2l utworzenia Zespołu Szkoł w Beczkowie,
3/ utworzenia zespołu Szkoł w Krajnie,
4/ poboru podatków w drodze inkasa, wyznaczeniu inkasentow oraz określenia

wysokości wynagrodzenia za inkaso,
5l zmtanw buóżecie gminy nażOtlr,
6/ wykupu działki połozonej w m. Bęczkow,
7l zail,łierdzenia Gminnego programu PrzeciwdzińaniaPrzemocY na terenie GminY

nalata201I,2014,
8/ uchwalerriu r.g.rlaminu określającego Ęb, sposob powotywaniai odwoływania

człoŃow ".rpoń 
interdyscyplinarne go oruz szczegółowe warunki jego

funkcjonowania,
9l przebiegu drog gminnych na terenie Gminy,
10l o za[cŻeniu drog do kategorii drog gminnych,

S.Informacja wojta z dńńalności w okresie międzysesyjnym.

6.Interpelacje, wolne wnioski.
?.Odpowiedzi na interpelacje.
8.Zamkniecie obrad sesji.

Przebieg obrad sesji:

Ad.1. PiąĘ sesję Rady Gminy w Gornie otworzył i przewodniczył obradom parr

Grzegorist iua prrewodniczący Rady Gminy, ktory stwierdził, ż.,* sesji bierze

udziJ 15 radnych _ Rada Gminy jest władna do podejmowania uchwał,



Ad.2. Do projektu porządku obrad zgłoszono następujące wnioski:

1.pan radny ńmil Machul - zgłosił wniosek formalny o wykreślenie z projektu

porządku ouraO w pkcie 4 ppk2 utworzenia Zespołu Szkoł w Beczkowie i
3l ltworzenia Zespofu Szkół w Krajnie. Argumentuje to tym, ze tak jak na

poprzedniej sesji uchwĄ te nie były przedstawione na Komisji Oświaty i dlatego tez

i"nosi o p.i.r*iecie tycir punktów do momentu przedyskutowania szczegółowo i
odpowiedzialnie na Komisji Oświaty.
lan woit zapytałdlaczego pan przewodniczący Komisji nie zwołał Posiedzenia na

ten temat był miesiąc czasu.
ż.panEmil Machul poinformował, ze od ostatniej sesji nie było posiedzenta,

następne posiedzenie jest zaplanowane w m-cu kwietniu, to przewodniczący Rady

Gminy winięn 
"urrrg..o*aó 

o zrvołaniu posiedzenia bowiem to on decYduje o

dodatkowym posiedzeniu zgodnie ze Statutem,
pan Wojt nadmienił, ze 3eśli pana przewodniczącego komisji OŚwia§ interesuje

tęmat szkól to winien nł,ołaćposiedzenie komisji, sprawa jest pilna, takiego wymogu

formalnego nie ma, po prostu nie chce się mowić na ten temat. OdbYto więle zebrań

w tym ,e6rania *iójrr.ii i spotkań z radami pedagogicznymi w tym temacie, na 6 rad

pedagogicznych .u*y tylko jedną opinię negaĘwną. Omowienia sprawy nie zaczfi

ia ,po*uńzradari.ódri.o*, pedagogicmymi, a właśnie zaczfr od radnych, było

duZÓ czasu by zapomać się z tematem i dziwi się takim podejściem

przewodniczące go komisj i.'p* 
p.".*odniciący nady Gminy Grzegorz Skiba stwierdził, ze dziwi go wYPowiedz

pana Machula, gańv chciał zwołać posiedzenie komisji na pewno nie byłoby

zadnych p.".rĘOd Ź 1"go strony, a był na to cłas, zapytń dlaczego jest pan tak

p.".ói*oy tworzeniu 
"eipoło*. 

W Krajnie na zebraniach uczestniczYŁo 550 osob i
wszyscy sąza utworzeniem zespołu.
pan Emil Machul stwięrdził, ze nikt nie powie dzjiŃ, żę dziśjuz będą podejmowane

uchwały, dlatego jest dziś przeciwny. Decyzja ta jest bardzo odpowiedzialna,

*y*ugu.o"*ó*"* czrvartek dowiedział się o dzisiejszej sesji wię9 kiedY miał

,wołaóposiedzenie komisji , zapyta\wojta do kiedy jest termin podjęcia tych uclrwał,

pan wójt nie mozemy odkładaó tych spraw mamy wszystkie niezbędne dokumenty

przygotowane na dziŚ, na rozmowy był czas w rozrrych gremiach, terminu

ustawowego nie ma, chce by dziś tęmat ten był załatwiony.
pan przew-odniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek radnego Pana

Emila Machul w sprawie wykreślenia z projektu porządku obrad sesji w pkcie 4

ppktow 2 i 3.

iąuou Gminy w głosowaniu 4 za,l0 przeciw i 1 wstrzymującym odrzuciła wniosek .

Całość po.rąaniobrad sesji Rada pizyjęła 10 głosamlprzy 4 głosach przeciw i 1

wstrzymującym.

Ad.3. Protokoł z poprzedniej sesji Rada przyjęła 15 zajednogłośnie.



Ad.4. 1/ podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno - Przedszkolnego

w Cedzynię _ pani Barbara Raczyńska kierownik SZOS nadmieniła, żę w zwtązku z

tworzeniem zespołow szkoł jest wymagana opinia organu sprawującego nadzor

pedagogi 1zny _ Kuratorium bświaty, takie oprrrie posiadamy, natomiast w PrzyPadku
il"o.i.ńu zespoło szkolno przedszkolnego opinia taka nie jest wymagana, co zostało

potwierdzone pismem z krlratorium, z ktorego treścią zapoznałaRadę Gminy.

ban Wojt nadmienił, żetęmattworzenia zespołów w tych placówkach jest

pozytywnie zaopiniowany przezKuratorium, był przedstawiany na zebraniu

wiejskim w Krajnie,.;ak iownieżna posiedzeniach rad pedagogicznych i tak: w dniu

14 iutego w Sp Ceizynai Bęczkow ] opinie pozytywn e, 16 lutego w SP w Krajnie

jedyna-opinia dyrektóra negaty,,rna, nustępnie w dniu 17.02. w Gimnazjum w Krajnie

i w dniu ż|.0ż w Gimnazjum w Beczkowie również opinie pozytyvune,
pan radny Jan sikoru,*.oiił uwagę, że jeśli tworzymy prawo, to nalezy go tworzyó

dla wszystkich placówek, podtrzymuje wniosek z poprzedniej sesj| dajmy szź1nse

ronvoju dla wsiystkich l ztego co wie w pozostaĘch fozeba będzie robiĆ konkursYl,

tworzymy prawo dla wszystkich, tak aby miało rowny wymiar, jak to było w

pop.ródrriej kadenc.li, nie dzielió radnych i nie traktować wybiórczo placowek, gdYbY

tyiy *r"ystkie 4 placówki na pewno byłoby mniej konkursow. W nvią,zku z taką

sYtuacją zgłaszawniosek formilny o głosowanie imienne radnych dwoch uchwał

dotvciąóvóh tworzenia zespołu szkoł w Beczkowie i Krajnie.
pan prziwodniczący Rady Gminy nadmienił, że napewno nie będzie żadnego

podziału wśród raŃych poniewaz nikt nie zamyka drogi do dalszego działania w

tworzeniu zespołów *rr.oł w Woli Jachowej i Gornie l na początek te dwie Placówki,
jest to ogrom pracyl. Poinformował, żęż8 gmin wystąpiło od Kuratorium z

wnioskami o tlvorłenie zespołow szkoł, dzięki temu placówki będądalej

funkcjonować, wiemy jakaJest sytuacja demograficzna, nie likwidujemy żadnej

szkoĘ a tworzymy coś nowego.
Pan przewodnióząiy poddał pod głosowanie wniosek radnego p, Sikory _ za

wnióskiem głoro*uło 7 radnych,1 radnych głosowńo przecłw i 1 radnY wstrzYmał

się od głosŃania. Wniosek o głosowanie imierrne został odrzucony.
projekiuchwaĘ w sprawie utworzenia zespohr szkolnego przedszkolnego w

Ced,zynie przedstawiła pani Barbara Raczyńska kierownik SZOS,

Rada_GmĘ w głosowaniu 15 za ljednogłośnie/ podjęła w/w uchwałę,

Uchwała Nr V/31l20ll w załączeniu.

2llJtworzenie Zespołu Szkoł w Beczkowie - pani Kierownik SZOS zaPaznała Radę

z opiniąKuratorium w sprawie utworzenia tego zespołu _ opinia pozytywna,

Świętokrzyski Kurato. Óś*uty uztŃ, żę utworzenie Zespołu nie obnizY standartow

edukacji dzieci i młodzieży, opieki i wychowarria,
pan raóny Emil Machul zapyta\ czy procztrstawy o systemie oŚwiaty jest jeszcze

inny akt pra]wny dotyczący powołania wicedyrektora zespołu, ile oddziałów jest w

Krajnie i Beczkowie.



pani Kierownik nadmieniła, że w Krajnie jest 12 oddziałow w Beczkowie na tę

chwilę dokładnie nie wie, ale jest to do sprawdzenia, jeśli chodzi o powołanie

wiced}rektora to zgodni ę zrozporządzeniem zazgodą organu prowadzącogo - wojta

na wniosek dyrektora moze być powołany wicedyrektor.
pan Machul _ czyli jeden aspekt finansowy w łączeniu placówek juz odpada jak to

zapisane jest w uzasadnieniu.
pan Wójt _ stwierdzlł, że najpierw należy powołać te placowki, niech zaczną
funkcjonować, dalej będąna pewrro prowadzone rozmo'wy z dyrektorami, nikt nie

mowił o zasadach finanso}yych.
pan radny Andrzej Łakomiec stwierdził , że naleĘ zwołaó zebranie, by się

mieszkńcy wypowiedzięli w tym temacie, wie ze w Bęczkowie nie było Porządku,
ale to wojt winien zadecydować, dać sobie radę z jednym i dnrgim dyrektorem.
projekt uchwaĘ w sprawie utworzenia Zespołu Szkól w Beczkowie przedstawiła

pani Kierownik SZOS.
iłada Gminy w głosowaniu 10za, 4 głosach przeciw i 1 wstrzymującym podjęła w/w

uchwałę.
Uchwała Nr Vl32l020I| w załączeniu.

3/ UHvorzenie Zespołu Szkoł w Krajnie - Rada została zapozna{IazpozlĄywną
opinią Kuratorium,
pani radna Marzena Jamrożek nadmien7ła, żę w szkole w Krajnie był powołanY

dyrektor i wicedyrektor szkoĘ.
panAndrzej Michalski - dyrektor SzkoĘ Podstawowej w Krajnie stwierdził, ze w
Krajnie nigdy nie było zespołu, było 8 klas szkoły podstawowej był dyrektorem w
tg9g roku powstało gimnazjum i na okres dwoch lat powierzono mu obowiązki
dyrektora w obu placówkach / byb 4 klasy gimnazjalne mało liczebne/ i takie

rómliązanie przyjęto, zgodnie zrozporządzeniem powyzej 12 oddziałow przysługuje

wiced}rełtor. pziŚ Rada podejmuj ębardzo ważne decyzje. Na posiedzeniu rady

pedagógi cznej w Krajnie nauczyciele długo dyskutowali jaka ma byó wydana oPinia

w tej sprawie ostatecznie jednogłośnie zadecydowali, że opinia jest negatywna w

sprawie utworzenia zespofu szkoł. Nauczyciele nie widzą merytorycznego

uzasadnienia, wszyscy byli zaskoczeni, pracująw szkole wielę lat, on takze

merytory cznę go, sens ownę go uzasadnienia nie widzi . Przed uchwałą intencYj ną

żadnych spotkń nie było, konsekwencji równieżżadnych do nauczycieli nie

wyciągnięto.
pan wojtitwierdził, że naposiedzeniu rady pedagogicznej u pana dyrektora nie było

żadnej dyskusji, natomiast przykro jest gdy się sĘszy, ze nie było zadnego

u"urułrri.nia, ikoro mieszkńcy na zebraniu byli zautworzeniem zespołu, ponadto

było wiele spotkń i dyskusji, dyrektorzy w innych placowkach pozytywnie

ziopiniowali wniosek o tworzeniu zespołow, aspektu finansowego nie podnosił, to

nimnie kierowało, chciał zacząć od radnych od podjęcia najpierw uchwał
intencyjnych i tak się stało.



projekt uchwaĘ w sprawie utworzenia Zespołu Szkół w Krajnie przedstawiła Pani
kierownik szos.
Rada Gminy w głosowarriu 10 za4 g}osaclr przeciwnych i 1 wstrzymującym Podjęła
wlw uchwałę.
Uchwała Nr V/33/20l1 w załączenil.

4/ projekt uchwĄ w sprawie poboru podatkow w drodze inkasa, wyznaczeniu

inkasentów orźź określenia wysokości wynagrodzenia za iŃaso Przedstawił Pan
Grzegorz Skiba.
pan Wicewojt Gminy zapoznał radnych z opiniąprezesa Regionalnej Izby

obrachuŃowej w Kielcach w sprawie łączenia funkcji radnego z iŃasentęm l u nas

są 3 osobyi _ *g wyjaśnień radny moze sprawować funkcję inkasenta /opinia w

zńączeniul.
Rada w głosowaniu 12 zat3 wstrzymujących zaffiłięrdńła osoby inkasentów, całoŚÓ

uchwały Rada przyjęłajednogłośnie 15 za.

Uchwała Nr V/34l2011 w zńączentu.

5l Zmtany w budżecie gminy na 2011 rok przedstawił pan Skarbnik GminY, ktorY

nadmienił, że przede wszystkim została zmniejszona subwencja oŚwiatowa o

500.000 ńw rwiązku z t}m zmńelszasię dochody budżetu o kwotę 189.003 zł jak

równiez wydatki buózetu o kwotę 189.003 zł w zwią.zku z tym zmieniają się rowniez

zńączntki nr 3 i 4 do uchwaĘ budzetowej.
Rada Gminy w głosowaniu 15 za jednogłośnie podjęła wlw uchwałę.

Uchwała Nr V/35/2011 w zńączeniu.

6/ projekt uchwĄ w sprawie wykupu działki połozonej w m. Bęczków Przedstawił
pan Grzegorz Skiba.
pani Barbara Wołczyk poinformowała, ze chodzi o wykuP działek nr 52414 i 52416 o

łącznejpow. Ia8mŹ pó oo złzalml,pod inwesłcję kanalizacji m. Bęczkow pod

budowę przepompowni, projekt tej uchwaĘ był juz na poprzedniej sesji, ale w treŚci

uchwały nie było wykazane źródło sfinansowania zakupu.

Rada Gminy w głosowaniu 15 za jednogłośnie podjęła W/w uchwałę.

Uchwała Nr V/36/2011 w załączentu.

7l Zadania Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy na terenie GminY na lata

20LI-20I4 przedstiwiła pani Dorota Matuszewska pełnomocnik, ktora nadmieniła, Żę

do zadń wiasnych gminy zgodnie z ustawą z dnia 25 lipca 2005r o Przeciwdziałaniu
przemocy w rodzini e należy rowniez tworzenie i realtzacla programu

p.r..i*d ziaŁaniaprzemocy w rodzinie, którego celem przede wszystkim jest

zmniejszanie i zapobieganie skali zjawiska przemocy w rodzinie, jak równiez

powołanie zespołu interdyscyplinarne go wynikaj ące go z te go pro gramu,

Projekt uchwały przedstawił pan Grzegorz Skiba.

Raja Gminy *głoro*aniu 15 zajednogłośnie podjęła 1,y/w uchwałę.



Uchwała Nr Y 13712011 w zŃączentu.

8l projekt uchwĄ w sprawie uchwalenia regulaminu określającego Ęb, sposob

po*oły*ania i odwoĘwania członków zespołu interdyscyplinarne go oraz

,r.". gołowe warunki l. go funkcj onowania przedstawił pan Grzegorz Skiba.

Rada-Gminy w głosowaniu 15 za jednogłośnie podjęła w/w uchwałę,

Uchwała Nr V/38/2011 w zńączenru.

9/ sprawę przebiegu drog gminnych przedstawiła pani Barbara wołczyk, ktora

nadmienii i, zę chódri o trzy drogi, a mianowicie droga gminna Wola Jachowa -
Gorno Parcele _ Krajno Drugie o długosci 2600m, droga Gorno Parcele _ Krajno
parcele _ Gozdzi.. Ó ał.rgosii tzoom i droga Gorno przy starym kamieniołomie o

długości 330m. Wójt Gminy wystąlił o wydanie opinii w tej sprawie do Starostwa

powiatowego otrzymaliśmy opinię pozytywną,

ban Wojt,rua*i.nił, że chodzłgłównie o drogę Wola Jachowa _ Górno parcele, są

nasze gńin r. działki i na|eĘ zacząó regulowaó przebieg dróg, sprawa ta wynikła z

zebrń-wiejskich, na ewentualne ich remonty nie mozemy ubiegaĆ się o Środki z

zewnąttz,możemy dzińać tylko w ramach własnych środkow.
pan radn! Jan Sikorazapytńkiedy będzie odtworzona granica tej drogi,
pani B. Wołczyk _ szkic wznowienia granic tej drogi był robionY w Ża06 roku szer.

3m , na dziś nie będzie wznowienia, jeśli zajdzie konięczność to będziemY szukaó

graniczników.
Fan radny Stanisław Cedro zawnioskował, by przy następnych takich uchwałach bYł

dołączony zńącmik graficnry - rnapa przebiegu drogi,
pan Edward Waldon Śołtys z Fodmąchocic zg}aszatakżeuregulowanie drogi do

posesji p. Zychanie mozna dojechać temat tenzg}aszał na zebraniu,
'ru1pi"**odniczący 

Rady Gminy nadmienił, ze takich spraw na terenie gminY jest

dużo i musimy je zacząó regulować.
projekt uchwaĘ w sprawie przebiegu drog gminnych przedstawił pan Grzegorz

Skiba.
Rada Gminy w głosowaniu 15 za jednogłośnie podjęła lw uchwałę,

Uchwała Nr V/39/2011 w zńączeniu.

10/ Projekt uchwaĘ w sprawie zaliczenia dróg do kategorii drog gminnych

przedstawił pan Grzegorz Skiba.
iłuOu Gminy w głosowaniu 15 za jednogłośnie podjęła wlw uchwałę,

Uchwała Nr V/40/2011 w zŃączeniu.

Następnie głos zabrała parri Alfreda zawierucha Rubak _ dyrektor zoz w Gornię

ktorapoinfórmowału 
"Óbruoy 

ch, że od 1 marca oPiekę całodobowąw dni wolne od

pracy dotychczas sprawowan a przezpo gotowie ratunkowe będzie prowadzić firma

*.dy"^a KRISMED ktora wygrała korrkurs z siedzibą w Masłowie, / nasi Pacjenci

będąjezd ńó doMasłowa/, orru dęd"ie obsługiw aó nasza gminę jak rowniez BielinY i



Łagów W tym temacie zorganizowaliśmy wspolnie z p, WÓjtem spotkanie z wojtami

i d}rektor ami ZoZ gmin ościennych z ldziałem dyrektora KRIOMEDu, wymuszono

by trtwor"yó jeszczójeden puŃt przyjęó pacjentow w Kielcach ul. Paderewskiego,

aie rowni.z jórt propozycja, by po tych 3 m-cach taki purrkt utworzyó byĆ moze na

naszej gminie. Rowniei od l marca nie mamy podpisanej umowy z FNZ /nie wyraził

,eoał * sprawie dyzurow w soboty, dla obu ośrodkow, ale pracujemy do końca

Ń.rią.u. Jeśli będąuwagi do wykonywania usług prosi o ich zglaszanie do niej lub

p. wójta, my po 3-4 miesiącach złozymy je do NFZ,
bu" ńojt,,ad*ieoił, ze nilezy przyglądaó się funkcjonowaniu i świadczeniu usług

przęztiflrmę, bo ma obawy.o do wspoĘracy, brak informacji do dziś p.dyrektor

Loao*iuał się dostarczye ją do piątką rowniez beznaszej wiedzy i rozmów ustalono

siedzibiw Masłowię. róoziętowałpani dyrektor za pehrienie dyżurow w oŚrodkach

zdrowia w soboty.

5l panwójt Gminy ńozyłinformacj ę z dzińalności w okresie międzysesyjnYm,
po informował, że- zakończyły s ię zebr ania wiej skie o statnia zmlana w Kraj nie

Zagórzesohysem został *}U.-y parr Mariarr Szlufik, który dziś uczestniczY w sesji,

wcioraj odb}to ostatnie zetranie w Leszczynach sohysem pozostał pan Stanisław

Anioł.
W Urzędzie Gminy od,261utego mamy kontrolę kompleksowąz Regionalnej IzbY

obracn-unkowej wKielcach. W dniach 21, _ 23lutego przy oZ w Gornie był

cytomammobus zainteresowanie mieszkńcow /pń/ było bardzo duże.

ńuł ,ruiał w spotkaniu LGD wyszła propozycja by gminy członkowie wpłacali po

50.000 ń jednorazowo zamiast Śkładki człoŃowskiej przez okres 4lń,naleŻY się

nad tym tómatem zastanowió, LGD jest finansowana znaszychskładek. NastęPnie

poinńrmował, żebrńudział w spotkaniu z Wojewodzkim ZarządemMelioracji i
IJrządzeńWodnych w sprawie ZĘospodarowania zalewu w Cedzynie _ został

.+rykónany remont tam|prze zzarządnatomiast brak jest środków na wyczyszczenie

dna, nasze sątereny plazowe , jedyne rozwiązanie to takie, by wszedł przedsiębiorca

na wykonani! tycłrpiac i z pismem do Zarządu. do nas takżę do wiadomoŚci

wystąpiła firma cpbwx ktora jednocześnie chce wybierać piasek- WZMiUW
zastanawia się w tej sprawie.
Odbyło się rowniei spotkaoie z Powiatowym ZarządemDrog - był objazd zp,

komorniczakiem, mamy zabezpieczone środki na dokończęnlę chodnika w

Leszczynach to ułoae iobionę, jeśli natomiast chodzi o Bęczkow od Niw w kierunku

szkoły-brrdowa cnoanita - najpierw musząbyć rozmowy z mieszkńcami l chodzi o

lokalizację/ dopiero później piÓ3"ta, to moze potrwaó nawet żlata. Poinformował

równiez, żewczoraj-oaUvłu Śię wielka uroczystośó ,,ZLote Gody''w szkole w Gornie

w ktorej uczesfiric igo ts par mńżeńskich i świętowało 50 i Ó0 lat PożYcia
małzeńŚkiego, najpierw odbyłu się msza, a następnie Jubilaci uczestriczYli w

trroczystościach w szkole, w ktorych rowniez wzięła udział pani Wojewoda,

Była bar dzo przyj emn a impr eza i na pewno będziemy j ą kontynuowaó,

Nadmien ił txzĆ, ze jesteśmy jedną i nielłcznych gmin w wojewodztwie, ktora nie



należy do Regionalnej Organizacji Turysty cznej, a przecieżmamy się czym

pochwali e cędzvnu,ń""rkow, podmąchocice, składka 3.000 ńroc'"ie i prosi o

zajęcie stanowiska w tej sprawie.

Ad.6 i ?. W interpelacjach głos zabrali:

Pan przewodnicĄcy ńady Ćminy przedstawił pismo pani Joanny Iwńskiej sprawie

wydzterzawienia i.i.r,o*przy za!ówie od strony zachodniej d,iŃkint 94 l29 o

pów.3430 m2 na okres Ziiat.-Działka ta sąsiaduje bezpośrednio z jej nieruchomoŚcią

na ktorej prowadzi punkt gastronomiczny. Grunt o ktory prosi w dzierżawę będzie

przęznaczony na pIńę, boisko.
Pani Barbara Wołczyk nadmieniła, że jest to tęren skomunalizowany, Sąprawne

możliwo ści, ale mu si byó przeprowadzona procedur a pr zetar gowa,

pani wiceprzewodnic"ącaAneia Dudzik nadmieniła, że chodzi o tereny od strony

zachodniej od Cedzyn[tam plażę i punkt gastronomiczny zorganizowała pani

Kamińska która dbała o wsz}stko, ,rigdy nie było problemów, ateraz chodzi o gruntY

obok jej działki i poszerzęnie działalności,
Wnioskuje by p."e drazpoczęciem sezonu zrobió spotkanie zzannteresowanYmi, jak

to czyniono do tej pory.

1. pan radny Andrzej Łakomiec zglaszaustalenie własnoŚci drÓg w Bęczkowie

m.inn sprawa p. ńeto*skich, Zaskalę nr ż i 3 brak dojazdu do pol. Zgłasza

także przeniesienie wiaty przystankowej ze starej pętli na przystanek końcowY

przy szkole, jak rowniei przenieść przystanek MZK spod posesji nr I7 4a,

ustawió *13ń przystankową w Rad-linie przy drodze do LeszczYn dla ludzi

wracających z Ośrodka Zdrowia z Radlina,

2. ean radn} Emil Machu1 zapytńco dalej ze zgłoszona drogąRadlin Ogrodzenie

/droga prywafira/ wniosek z poprzedniej sesji, zapytńrownież kiedy będą

zatwierdzzure plany 
"ugorpołarowania 

i czy dalej będąskładane wnioski, czy

był robiony przegląd boiska ORLIK w Radlinie,

ran Wo3t Óęorr."p.)egląd boiska po zimie, jeśli chodzi o plany sąwnioski po

zebrarriach wiejskich będą one jeszczę raz dyskutowane.
pani Barbara Wołczyk nadmieniła, żejeśli chodzi o drogi tzw wewnęfrzne

mamy bardzo duzo podń o remonty, po zatwierdzeniu planow

"agospodarowania 
obowiąpkiem gminy będzie przejęcie drog wrazz

wykupieniem gruntów.
3. pani Maria Nowakowska właścicielka działki w Radlinie za szkołą poruszyła

problem z 1996roku kiedy to sąsiad podniosł teren swojej działki, gmina miała

je odwodnic temat został zlekcewazóny, do tej pory nic nie zrobiono, Pozniej

budowa ianalizacjL cięzki sprzęt nliszczyŁ działkę i jej sąsiada i rownież nic

nie zrobiorro, pońosiła sprawę na sesji, ale bez echa, będziemy się ubiegać o

odszkodo*uri., terazpo wyUuao*uni, boiska ORLIK brak dojazdu do działki

na drodze po*stawiane słupy, prosi o zajęcie się tą sprawą ptzez obecną

władzę i odpowie ćIż napiśmie,



Pan przewodniczący Rady Gminy nadmienił, że budowa ORLIKA to temat

poprzedniej kaden.ji, ul. nu pewno sprawę wyjaśnimy i otrzyma pani

informację.
Pani Barbara Wołczyk nadmi entła, żew latach 90 _tych była wydzielona

drożka dojazdowa óo pol zróżnychnumerów ewidencyjnych działek, było

pismo oa p.cita i wykonawca doprowadztł. drogę do przejezdności. sprawę na

p.*rro wyjaśnimy, musi byó wizja w terenie,

Ą. bani Cec}i iaKriwczyk sohys zKrajnapierwszego zgłosiła brak połączenla

komunikacyjnego _ boro* z krajen do Gorna lbrak dojazdu do |ękarzal ,

z$aszatrkż; pJp.u*ę drogi dojazdowej do pólzKrajna Zagórze w kieruŃu

Wilkowa.
5. pan Edward waldon sohys z podmąchocic zgłaszazabeąieczęnię osadnika

przy posesji p. olejarczyk, pogłębienie rowu przy posesji p.Jaworskiego, prosi

równiez by powiajomió ,Ółtv** o objeździe drog gminnych, by mogli wziąó

udzińw objeździe w swoich miejscowościach,

6, Pan radny ŚtanisławAnioł zaplrtał czy był zaprojektowany alarm w nowyln

budynku remizy w Leszczynuit , uo musi być, zgłasza zamontowanie również

żdlńiod strony szkoĘ w tym budynku, ustawienie wiaty przystankowej przy

parkingu przy ialeń., *y.ię.ie krzakow przy posesji nr 1 przy drodze

powiatowej.
Na w/z intórpelacje odpowiedzi udzielili pan Wójt i pani B. Wołczyk,

Ad,8. Po wyczerpaniu się wszystkich punktów porządku obrad sesji pan Grzegorz

Skiba przewodnicrą.y nuay dminy ziozył życzeniadla pń z okazjiDnia Kobiet i

zat*nfiobrady piątej sesji Rady Gminy,

Na tym protokoł zakończono i podpisano,

protokdnt
a. rułĄek PRZEW

RADY G
CZĄc Y
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